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 Z Á P I S N I C A 
 z  riadneho  zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rakovec nad Ondavou 

konaného dňa 12.06.2023  v zasadačke obecného úradu  
 
Prítomní:           MVDr. Peter Olejník, starosta obce         
                            Poslanci OcZ: podľa prezenčnej listiny 
 
Neprítomní:      František Bezek, Juraj Leško 
 
Ďalší prítomní:  Miroslava Štefušová – referentka obce 
                            PhDr. Ing. Stanislava Minárová, PhD. – hlavná kontrolórka obce 
                            Alexandra Minarčínová – občan obce 
 
Program zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie overovateľov zápisnice, zapisovateľky, schválenie 
programu zasadnutia 

2. Kontrola plnenia uznesení 
3. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za obdobie od 01.07.2023 do 31.12.2023 
4. Návrh záverečného účtu obce za rok 2022, Stanovisko hlavného kontrolóra 

k záverečnému účtu 
5. Rozpočtové opatrenie č. 1/2023 
6. Rozpočtové opatrenie č. 2/2023 
7. Návrh PHSR na roky 2023 – 2028 
8. Schválenie spoluúčasti obce na financovaní projektu ,, Modernizácia odborných učební 

v pavilóne U2/1 ZŠ s MŠ Rakovec nad Ondavou" 
9. Žiadosť p. Renáty Berešovej o zvýšenie stravnej jednotky 
10. Žiadosti darcov krvi o odpustenie poplatku za KO 
11. Rôzne 
12. Záver  

 
Bod č. 1. : Otvorenie zasadnutia, určenie overovateľov zápisnice, zapisovateľky, 

schválenie programu zasadnutia  
     Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce MVDr. Peter Olejník, ktorý 
na úvod  privítal  všetkých prítomných a skonštatoval, že na zasadnutí je prítomná nadpolovičná 
väčšina poslancov a preto zasadnutie OcZ je uznášania schopné. 
     Za overovateľov zápisnice navrhol poslancov  Bc. Jána Potockého a Radoslava Šuhajdu,                                                             
za zapisovateľku Miroslavu Štefušovú, referentku Obecného úradu Rakovec nad Ondavou. 
     Starosta obce predniesol návrh programu zasadnutia, ktorý bol zverejnený v pozvánke na 
OcZ.  K návrhu programu poslanci OcZ nevzniesli žiadne  pripomienky  a program zasadnutia 
schválili. 
     Nakoľko bola prítomná na zasadnutí pani Alexandra Minarčínová, starosta navrhol doplniť 
program zasadnutia a ako druhý bod programu prerokovať sťažnosť pani Minarčínovej. Poslanci 
súhlasili.  
 
 

Uznesenie č. 3/a/2023 
 
 OcZ schvaľuje program zasadnutia. 
 
OcZ schvaľuje    doplnenie programu zasadnutia. Ako druhý bod programu bude prerokovaná 
sťažnosť pani Alexandry Minarčínovej.  
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Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci 
Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za   - -        7 
proti           

zdržal 
sa           

  
 
 
Bod č. 2.: Sťažnosť pani Alexandry Minarčínovej 
 
Na zasadnutí bola prítomná pani Alexandra Minarčínová, ktorá prišla ohľadom sťažnosti, ktorú 
podala písomne do podateľne obecného úradu dňa 19.05.2023. Sťažnosť sa týka hádzania 
ostrých kameňov p. Tomkovou na miesto, kde p. Minarčínová parkuje svojím osobným 
motorovým vozidlom, čo p. Tomkovej prekáža. Nakoľko sa však nejedná o súkromný 
pozemok, p. Tomková nemôže takýmto svojím konaním brániť v parkovaniu osobného 
motorového vozidla p. Minarčínovej, ktorá nemá inú možnosť parkovania vzhľadom na prístup  
k jej domu. Poslanec Bakajsa Marek informoval starostu a poslancov OcZ, že p. Tomkovú už 
slovne upozornil, aby sa zdržala takéhoto konania a dodal, že ju v najbližšom čase navštívi 
komisia obecného úradu, ktorá ju na jej konanie upozorní nielen slovne ale aj písomne. 
Nakoniec starosta aj poslanci OcZ uistili p. Minarčínovú, že môže aj naďalej parkovať na 
príslušnom mieste, nakoľko sa jedná o obecný pozemok. Tento bod programu bol bez 
uznesenia, nakoľko túto sťažnosť rieši komisia obecného úradu.  
 
 
Bod č. 3.: Kontrola plnenia uznesení 
 
Starosta obce informoval poslancov OcZ o stave plnenia uznesení a úloh plynúcich z rokovaní 
OcZ: 
 
- všetky uznesenia sú splnené 
 
- p. Mikulovi (s. č. 114) bol zaslaný list , v ktorom bol  upozornený aby neparkoval svoje 
motorové vozidlo uprostred cesty (ulička pri s. č. 114) a tým nebránil v jej prejazdnosti 
 
- VVS, a. s. bola zaslaná požiadavka na opravu komunikácie pri s. č. 210 (z cesty trčia 
vodovodné ventily a je tam niekoľko výtlkov obmedzujúcich prejazd) -  komunikácia by mala 
byť upravená v najbližšom možnom termíne 
 
 
Uznesenie č. 3/b/2023 
 
OcZ berie na vedomie informácie o splnených uzneseniach a úlohách  plynúcich  z rokovaní 
OcZ, niektoré úlohy sú v plnení.  
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva& 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za   - -        7 
proti           

zdržal 
sa 
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Bod č. 4.: Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za obdobie od 01.07.2023 do 
31.12.2023 
 
Schválené bez výhrad a pripomienok.  
 
 
Uznesenie č. 3/c/2023 
 
OcZ schvaľuje Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za obdobie od 01.07.2023 do 
31.12.2023 
 
a poveruje hlavného kontrolóra obce Rakovec nad Ondavou Phdr. Ing. Stanislavu Minárovú, 
PhD. výkonom kontrol v zmysle Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 
2023.  
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za   - -        7 
proti           

zdržal 
sa 

          

 
 
 
Bod č. 5: Návrh Záverečného účtu obce za rok 2022, Stanovisko hlavného kontrolóra 
k záverečnému účtu 
 
S návrhom záverečného účtu obce za rok 2022 oboznámil prítomných poslancov v krátkosti 
starosta obce. Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu za rok 2022 predložila 
hlavná kontrolórka PhDr. Ing. Stanislava Minárová, PhD.  
V rámci diskusie neboli vznesené pripomienky a poslanci schválili návrh záverečného účtu bez 
výhrad.  
 
 
Uznesenie č. 3/d/2023 
 
OcZ berie na vedomie  správu hlavného kontrolóra a stanovisko k Záverečnému účtu obce za 
rok 2022 
 
OcZ schvaľuje Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrad 
 
OcZ schvaľuje použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu vo 
výške 50 559,71 € 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za   - -        7 
proti           

zdržal 
sa 
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Bod č. 6.:  Rozpočtové opatrenie č. 1/2023 
 
Účtovníčka obce Miroslava Štefušová predložila rozpočtové opatrenie č. 1/2023 a informovala 
poslancov OcZ  o zmene rozpočtu. Zmena sa týka presunu rozpočtových prostriedkov v rámci 
schváleného rozpočtu, konkrétne presun medzi jednotlivými položkami ekonomickej 
klasifikácie a medi kódmi zdrojov, pričom sa nemenia celkové príjmy a výdavky. Ku zmene 
rozpočtu neboli zo strany poslancov vznesené žiadne pripomienky.  
 
 
Uznesenie č. 3/e/2023 
 
OcZ schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 1/2023 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za   - -        7 
proti           

zdržal 
sa 

          

 
 
Bod č. 7.:  Rozpočtové opatrenie č. 2/2023 
 
Účtovníčka obce Miroslava Štefušová predložila rozpočtové opatrenie č. 2/2023 a informovala 
poslancov OcZ  o zmene rozpočtu. Jedná sa o povolené prekročenie príjmov a výdavkov, 
pričom sa zmenia celkové príjmy a výdavky. Ku zmene rozpočtu neboli zo strany poslancov 
vznesené žiadne pripomienky. 
 
 
Uznesenie č. 3/f/2023 
 
OcZ schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 2/2023 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za   - -        7 
proti           

zdržal 
sa 

          

 
 
 
Bod č. 8.: Návrh PHSR na roky 2023 – 2028 
 
Návrh PHSR na roky 2023 – 2028 predložil starosta obce. Poslanci OcZ nevzniesli k návrhu 
PHSR pripomienky.  
 
 
Uznesenie č. 3/g/2023 
 
OcZ schvaľuje Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja obce Rakovec nad 
Ondavou na roky 2023 - 2028 
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Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za   - -        7 
proti           

zdržal 
sa 

          

 
 
 
Bod č.9.: Schválenie spoluúčasti obce na financovaní projektu ,,Modernizácia odborných 
učební v pavilóne U2/1 ZŠ s MŠ  Rakovec nad Ondavou 
 
Starosta obce informoval poslancov  OcZ o príprave žiadosti k danému projektu. Jedná sa 
o úpravu vnútorných priestorov 2. stupňa základnej školy. K projektu je potrebné schváliť 
spoluúčasť financovania vo výške minimálne 5% z celkových oprávnených výdavkov. Výška 
oprávnených výdavkov je 50 000 EUR, z toho spoluúčasť obce je 2 500 EUR. Nakoľko celková 
hodnota projektu je 59 556,97 EUR s DPH, spoluúčasť obce by bola vo výške 12 056,97 EUR. 
Starosta navrhol, aby sa finančné prostriedky použili z rezervného fondu. Poslanci nemali 
námietky.   
 
Uznesenie č. 3/h/2022 
 
OcZ schvaľuje zabezpečenie spolufinancovania projektu zo strany žiadateľa vo výške 
12 056,97 EUR 
 
Názov projektu: ,,Modernizácia odborných učební v bloku U2/1 základnej školy Rakovec nad 
Ondavou" 
 
Kód výzvy: IROP-CLLD-X334-512-001 
 
Aktivita: D1 – Učebne základných škôl 
 
Suma projektu: 
Celková hodnota zákazky: 59 556,97 EUR s DPH 
Celkové oprávnené výdavky: 50 000 EUR 
Celková výška príspevku: 47 500 EUR 
Výška spolufinancovania oprávnených výdavkov žiadateľom: 2 500 EUR 
Celková finančná angažovanosť žiadateľa: 12 056,97 EUR 
 
 
OcZ schvaľuje čerpanie rezervného fondu do výšky 12 056,97 EUR ako spoluúčasť na 
financovaní projektu ,,Modernizácia odborných učební v bloku U2/1 základnej školy Rakovec 
nad Ondavou" 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za   - -        7  
proti           

zdržal 
sa 
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Bod č. 10: Žiadosť p. Renáty Berešovej o zvýšenie stravnej jednotky 
 
Pani Renáta Berešová predložila žiadosť o zvýšenie stravnej jednotky do 4. finančného pásma 
z dôvodu nárastu nákladov. Starosta vyzval poslancov OcZ, aby sa vyjadrili k predmetnej 
žiadosti. V rámci diskusie sa poslanci informovali, kedy sa zvyšovala poslednýkrát stravná 
jednotka, aká je výška nájmu za školskú kuchyňu, ktorú platí p. Berešová a či a kedy sa jej 
nájom zvyšoval.  Starosta odpovedal, že k 01.01.2023 bolo schválené 2. finančné pásmo,  a že 
p. Berešovej sa od začiatku prenájmu školskej kuchyne nezvyšovala cena nájmu. Taktiež 
spomenul,  že okolité školy sú v 1. alebo 2. finančnom pásme. V rámci diskusie poslanci 
spomenuli aj viaceré ústne sťažnosti zo strany rodičov, detí a zamestnancov školy na kvalitu 
jedla. Nakoľko p. Berešová nepredložila žiadne vyúčtovanie, poslanci nemajú prehľad aké sú 
jej skutočne vynaložené náklady na prípravu stravy, žiadosť neschválili.  Ďalej poslanci 
odporučili starostovi obce zaslať list p. Berešovej, v ktorom bude upozornená na zvýšenie 
kvality pripravovaného jedla a na predkladanie týždenných stravných listov do rúk riaditeľky 
ZŠ s MŠ Rakovec nad Ondavou. 
 
 
Uznesenie č. 3/ ch /2023 
 
OcZ neschvaľuje žiadosť p. Renáty Berešovej o zvýšenie stravnej jednotky do 4. finančného 
pásma. 
 
OcZ odporúča starostovi obce, aby bol p. Berešovej zaslaný list, v ktorom bude upozornená 
na zvýšenie kvality  jedla  pripravovaného v školskej jedálni a na predkladanie týždenných 
stravných listov do rúk riaditeľky ZŠ s MŠ Rakovec nad Ondavou PaedDr. Jarmily 
Lehotayovej.   
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za   - -        7 
proti           

zdržal 
sa 

          

 
 
 
Bod č. 11: Žiadosť darcov krvi o odpustenie poplatku za KO 
 
Žiadosť darcov krvi – Dušan Marjov, Dušan Leško, Kvetoslava Lešková o úľavu na poplatku 
za komunálne odpady na rok 2023. OcZ v zmysle par. 82 ods. 3 zákona č. 582/2004 Z. z. 
o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
(zmiernenie tvrdosti zákona) žiadosti vyhovelo.  
 
 
Uznesenie č. 3/ i/2023 
 
OcZ schvaľuje odpustenie poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na 
základe individuálnych žiadostí darcov krvi – Dušana Marjova, Dušana Lešku, Kvetoslavy 
Leškovej – v zmysle par.  ods. 3 zákona č. 582/2004 Z. z. 
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  Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 
Bakajsa 

Peter 
Bezek 

František 
Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za   - -        7 
proti           

zdržal 
sa 

          

 
 
 
Bod č. 12: Rôzne 
 

 starosta navrhol poslancom OcZ, aby sa drevená zostava na detskom ihrisku pri kaštieli, 
ktorá je  zničená a poškodená, vymenila za kovovú zostavu. Cena takejto zostavy by 
bola 11 871,04 EUR. Na jej zakúpenie by sa mohli použiť prostriedky z rezervného 
fondu. Poslanci súhlasili s návrhom starostu. 

 
 
Uznesenie č. 3/ j/2023 
 
OcZ schvaľuje čerpanie rezervného fondu do výšky 11 871,04 EUR na zakúpenie kovovej 
zostavy na detské ihrisko pri kaštieli 
 
  Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za   - -        7 
proti           

zdržal 
sa 

          

 
 
 

 oprava mostíkov a prejazdov po výstavbe kanalizácie v časti obce Dolný Koniec, ktorá 
bude hradená z finančných prostriedkov obce. Starosta navrhol použiť na opravu 
finančné prostriedky z rezervného fondu do výšky 15 000 EUR, s čím poslanci súhlasili. 
V rámci diskusie poslanec  Ing. Maroš Minár predniesol starostovi obce požiadavky od 
viacerých občanov obce, ktorý majú záujem o opravu celého mostíka a zaplatili by si za 
ňu. Navrhol, aby starosta obce túto možnosť prediskutoval so stavbyvedúcim firmy 
SCORP, ktorá tieto opravy vykonáva,  či by bola ochotná pristúpiť na takúto možnosť 

 
 
Uznesenie č. 3/k/2023 
 
OcZ schvaľuje čerpanie rezervného fondu do výšky 15 000 EUR na opravu mostíkov 
a prejazdov po výstavbe kanalizácie v časti obce Dolný Koniec 
 
  Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za   - -        7 
proti           

zdržal 
sa 
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 p. Radoslav Šuhajda  požiadal poslancov OcZ v mene FS Rakovčan o preplatenie 
cestovných nákladov – účasť  na krajskej prehliadke v Margecanoch. Poslanci súhlasili 

 
Uznesenie č. 3/l/2023 
 
OcZ schvaľuje preplatenie cestovných nákladov FS Rakovčan – účasť na krajskej prehliadke 
v Margecanoch 
 
  Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za   - -        7 
proti           

zdržal 
sa 

          

 
 

 p. Peter Bakajsa predniesol žiadosť p. Márie Sabolovej o finančný príspevok vo výške 
200 EUR na zorganizovanie volejbalového turnaja  na multifunkčnom ihrisku 
v miestnom parku  v mesiaci júl pre obyvateľov obce, ich rodinných príslušníkov 
a priateľov.  Poslanci žiadosti vyhoveli.  

 
Uznesenie č. 3/m/2023 
 
OcZ schvaľuje žiadosť p. Márie Sabolovej o finančný príspevok vo výške 200 EUR na 
zorganizovanie volejbalového turnaja  na multifunkčnom ihrisku v miestnom parku  v mesiaci 
júl pre obyvateľov obce, ich rodinných príslušníkov a priateľov 
 
  Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za   - -        7 
proti           

zdržal 
sa 

          

 
 Nakoľko program rokovania obecného zastupiteľstva bol vyčerpaný, starosta obce sa 
poďakoval prítomným za účasť a tým zasadnutie OcZ ukončil.  
 
 
Zapísala: Miroslava Štefušová 
v Rakovci nad Ondavou, dňa  12.06.2023 
 
 
Overovatelia zápisnice:     …………………………………….. 
 
 
                     …………………………………….. 
 
 
 
 
         MVDr. Peter Olejník 
                starosta obce 
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